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Protokół Nr IV/2024 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 30 sierpnia 2024 roku 

 

 

1. OTWARCIE 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady IV sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

z członkami Zarządu Powiatu oraz pracownikami Starostwa. Powitał kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu oraz służb, inspekcji i straży. Poinformował, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest transmitowana, a jej nagranie zostanie umieszczone  

na stronie internetowej Starostwa Powiatowego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Dodał, że sesję protokołowała będzie Pani Anna Chmielewska. Następnie powiedział,  

że na dzisiejszej sesji po raz pierwszy uczestniczy Pani Agnieszka Kańska, Pan Przemysław 

Tulibacki oraz Pani Anna Chmielewska. Poinformował, że Pani Agnieszka Kańska pełni 

funkcję Radcy Prawnego w Starostwie Powiatowym, Pan Przemysław Tulibacki pełni funkcję 

Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim, natomiast Pani Anna 

Chmielewska jest pracownikiem Biura Rady i zajmuje się obsługą Rady Powiatu. W imieniu 

Rady oraz Zarządu Powiatu życzył satysfakcji z pełnienia objętych niedawno funkcji oraz 

owocnej współpracy z organami Powiatu. 

 

Przewodniczący rozpoczął obrady IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 1207.  

 

 

2.  STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej  

15 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum,  

co oznacza, że Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady  

są prawomocne. W obradach nie uczestniczyła Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska oraz 

Radna Pani Anna Gawrońska.  

 

 

3.  PORZĄDEK OBRAD SESJI 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Porządek obrad został przesłany Radnym wraz 

zawiadomieniem o sesji. Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,  

po posiedzeniu, które miało miejsce w dniu 27 sierpnia br. przekazała Przewodniczącemu Rady 

projekt uchwały w sprawie przekazania petycji mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski  

i Miasta Ciechocinka według właściwości oraz projekt uchwały w sprawie przekazania petycji 

Pani W. K. i Pana T. K. według właściwości.  Projekty uchwał zostały Państwu Radnym 

przesłane w dniu 28 sierpnia br., celem zapoznania się z ich treścią. W związku z powyższym 

Przewodniczący wniósł o zmianę porządku obrad sesji poprzez dodanie punktu w brzmieniu 

„Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski 

i Miasta Ciechocinka według właściwości”.  
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PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada  rozszerzyła 

porządek obrad o projekt przedmiotowej uchwały jednogłośnie. Następnie wniósł o zmianę 

porządku obrad sesji poprzez dodanie punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie 

przekazania petycji Pani W. K. i Pana T. K. według właściwości”. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada  rozszerzyła 

porządek obrad o projekt przedmiotowej uchwały jednogłośnie. Następnie spytał, czy są inne 

wnioski o zmianę porządku obrad sesji. Innych wniosków nie było, w związku z powyższym 

Przewodniczący zaproponował by punkty, o które został rozszerzony porządek obrad sesji 

umieścić po punkcie 10, w związku z czym stanowić one będą kolejno punkty 11 i 12. Tym 

samym sesja zakończy się w punkcie 18. Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie 

cały, zmieniony poprzednimi głosowaniami porządek obrad. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada przyjęła 

rozszerzony porządek obrad jednogłośnie.  

 

 

4.  PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z III SESJI RADY POWIATU 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu i powiedział, że § 25 ust. 1 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed terminem 

następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. Poinformował, 

że protokół z III sesji był dostępny w Biurze Rady Powiatu, a także w systemie  

POSIEDZENIA. Dodał, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołu  

z III sesji. Wobec powyższego Przewodniczący postawił wniosek o przyjęcie protokołu z III 

sesji oraz o jego przyjęcie bez czytania. Następnie poddał pod głosowanie przedmiotowy 

wniosek. 
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PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada przyjęła 

protokół z III sesji jednogłośnie.  

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU  

ZA OKRES MIĘDZY III A IV SESJĄ 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 5 – sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między  

III a IV sesją i poprosił Panią Starostę o wystąpienie oraz przedstawienie sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy  

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności zarządu powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad rady powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym, Starosta przedłożyła sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między III a IV sesją Rady Powiatu, które uzupełniła o aktualną informację na temat działań 

inwestycyjnych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, na terenie miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego, polegających na budowie ronda. Poinformowała, że do tej pory Wykonawca 

wykonał prace, polegające na uzbrojeniu terenu, wykonał warstwę konstrukcji nawierzchni  

w postaci bypass ul. Słowackiego – ul. Dworcowa oraz położył pierwszą warstwę bitumiczną 

w obrębie ul. Narutowicza. Dodała, że bypass ul. Słowackiego – ul. Chopina został 

przygotowany do podbudowy z kruszywa. Pani Starosta powiedziała, że ułożono krawężniki 

kamienne i wykonano tarcze ronda. Obecnie trwają prace związane z wykonaniem chodnika 

przy ulicy Narutowicza od strony prawej oraz regulacją wysokościową studni i wpustów. 

Wszelkie nieprawidłowości  związane z nieprawidłowym umiejscowieniem studni i wpustów, 

były przyczyną chwilowego zmniejszenia intensywności wykonywanych prac. Poinformowała, 

że Wykonawca przedstawił plan działania na kolejne 4 tygodnie oraz realizacja 

przedmiotowego planu będzie systematycznie kontrolowana. Starosta dodała, że przebudowa 

pierwszego etapu będzie realizowana do momentu wykonania warstwy bitumicznej  

(bez wykonania warstwy ścieralnej). Następnie zostanie uruchomiony drugi etap przebudowy 

wraz z nowym schematem organizacji ruchu. Do użytku oddana zostanie przebudowana część 

ronda, a zamknięta zostanie ulica Chopina i część ulicy Narutowicza. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie sprawozdania i poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Panią Maję 

Masłowską o wystąpienie oraz przedstawienie wyników kontroli Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maja Masłowska powiedziała, że Komisja  

na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia br. dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres 

między III a IV sesją Rady Powiatu i nie wnosi uwag. Kontrolę przeprowadzono na podstawie 

protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu oraz wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego. 

 



4 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał, kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że z optymizmem przyjęła informacje na temat 

głównej i tak ważnej inwestycji realizowanej w Aleksandrowie Kujawskim. Powstające rondo 

nie tylko poprawi życie mieszkańców, ale również wpłynie na wizerunek miasta. Następnie 

poprosiła Panią Starostę o przybliżenie krótkiej informacji na temat modernizacji kotłowni  

w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, wyników konkursu ofert  

na wykonanie dokumentacji technicznej dla zadania polegającego na poprawie infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej ulica Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, kosztów 

remontu Pałacyku Trojanowskich w Aleksandrowie Kujawskim i terminu jego realizacji,  

a także w zakresie środków w kwocie 1.000.000,00 zł, które zostały zabezpieczone  

z przeznaczeniem dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska ad vocem pierwszego zagadnienia 

poinformowała, że prace Zarządu Powiatu dotyczyły problemów z dostarczaniem ciepła  

na terenie Zespołu Szkół Nr 1 CKP  w Aleksandrowie Kujawskim, które to trwają już  

od dłuższego czasu. Szkoła przedstawiła wizję przebudowy kotłowni wraz z instalacją 

grzewczą na kotłownię gazowo-olejową, jednak środki przeznaczone na ten cel w kwocie 

500.000,00 zł okazały się niewystarczające, w związku z czym zadanie usunięto z planu 

wydatków budżetu.  Ponadto, Dyrektor szkoły przekazała informację o kolejnym problemie,  

a mianowicie o nieszczelności rur doprowadzających ciepło z kotłowni do budynku szkoły. 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu zobowiązał Panią Dyrektor do podjęcia czynności 

mających na celu naprawę rur w takim stopniu, aby przetrwały najbliższy sezon grzewczy. 

Powiedziała, że obecne standardy europejskie nie dają możliwości wymiany źródła ogrzewania  

na ogrzewanie gazowe. W związku z powyższym, jeśli pojawi się możliwość pozyskania 

dofinansowania na zakup pompy ciepła, to pod rozwagę zostanie poddana wymiana źródła 

ogrzewania na w/w pompę. Dodała, że wszystkie informacje o przyszłych działaniach będą 

przekazywane Państwu Radnym na bieżąco, a po uzyskaniu odpowiednich środków 

niezwłocznie zostanie rozpoczęta gruntowna i kompleksowa termomodernizacja Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Ad vocem pytania drugiego Pani Starosta powiedziała, 

że na wykonanie wszystkich trzech dróg pozyskano środki z Rządowego Funduszu „Polski 

Ład”. Poinformowała, że przetarg wykonania dokumentacji technicznej dla zadania 

polegającego na przebudowie ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim wygrał 

Zakład Drogowo-Budowlany Rogowo Pana Mariusza Wilczyńskiego. Koszt w/w zadania 

opiewa na kwotę 1.628.366,38 zł. Dodała również, że zauważono spadek cen rynkowych 

zarówno opracowań dokumentacji jak i samych  remontów i przebudów dróg, w związku  

z czym trudno w tym momencie oszacować jaki będzie rzeczywisty koszt zadania. Ad vocem 

pytania trzeciego Pani Starosta powiedziała, że remont Pałacyku Trojanowskich  

w Aleksandrowie Kujawskim odbywa się dzięki środkom pozyskanym z Rządowego Funduszu 

„Polski Ład Zabytki” i przebiega dwuetapowo. Pierwszy etap obejmuje remont piwnic 

(odkuwanie tynków, osuszanie ścian), drugi etap skupia się na renowacji tynków zewnętrznych 

i elementów ozdobnych. Problemy pojawiające się w trakcie remontu są na bieżąco 

konsultowane z konserwatorem zabytków. Starosta Dodała, że Wykonawca zwrócił się  

o przedłużenie terminu wykonania prac, a Zarząd się do tej prośby przychylił. Ad vocem 

pytania czwartego Pani Starosta powiedziała, że Prezes Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim po przedstawieniu problemów, z którymi aktualnie boryka się 

Szpital, złożył wniosek o pokrycie przez Powiat strat wygenerowanych za 2023 rok. W związku 

z powyższym w budżecie Powiatu zabezpieczono kwotę 1.000.000,00 zł tytułem pokrycia w/w 

straty. Państwo Radni podejmując uchwałę zmieniającą budżet zdecydują o przekazaniu 

Szpitalowi przedmiotowych środków. Poinformowała, że całkowita strata netto szpitala wynosi 

kwotę 6.264.822,64 zł. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę 

Aleksandrowskiego sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu za okres między III a IV sesją.  

 

 

6.  SPRAWOZDANIA Z DZIAŁAŃ PODEJMOWANYCH PRZEZ NADZORY WODNE 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 6 – sprawozdania z działań podejmowanych przez nadzory wodne i powiedział,  

że zgodnie z art. 250 ust. 10 ustawy Prawo wodne, kierownicy nadzorów wodnych 

przedstawiają właściwej radzie powiatu  roczne sprawozdania z działań podejmowanych  

na terenie danego powiatu. Do Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęły trzy sprawozdania 

z Nadzorów Wodnych w Aleksandrowie Kujawskim, we Włocławku oraz w Inowrocławiu.  

Dodał, że na swoim posiedzeniu Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska zapoznała  

się ze sprawozdaniami przedstawionymi przez w/w nadzory. Następnie poprosił 

Przewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Radną Panią Renatę Golec  

o wystąpienie i przedstawienie stanowiska Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Renata Golec 

powiedziała, że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniami z działań podejmowanych na terenie 

Nadzorów Wodnych w Aleksandrowie Kujawskim, Inowrocławiu oraz we Włocławku za rok 

2023. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniami z działań 

podejmowanych przez Nadzory Wodne.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę w obradach. 

Przerwa od godziny 1230 do godziny 1237. 

 

7.   PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWOŁANIA RADY SPOŁECZNEJ PRZY 

SAMODZIELNYM PUBLICZNYM ZAKŁADZIE LECZNICZO- 

OPIEKUŃCZYM W RACIĄŻKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i przystąpił  

do procedowania punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo- Opiekuńczym w Raciążku. Następnie 

poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 48 ustawy  

z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej istnieje konieczność powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

Kadencja dotychczas funkcjonującej Rady, zgodnie z statutem Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo- Opiekuńczego trwała 5 lat. W związku z upływem kadencji Rady 

Społecznej zaistniała konieczność powołania Rady Społecznej w składzie: Starosta 

Aleksandrowski lub osoba przez niego wyznaczona jako przewodniczący Rady oraz  

4 członków Rady, w tym jeden przedstawiciel Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz  
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3 przedstawicieli Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Starosta poinformowała, że kadencja 

Rady rozpocznie się z dniem 30 sierpnia br., natomiast pierwsze posiedzenie zwołuje się  

na dzień 1 października tego roku. Biorąc powyższe pod uwagę Starosta wniosła do Wysokiej 

Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie projektu uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Sportu, Kultury 

i Spraw Społecznych Radnego Pana Tomasza Skibińskiego o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Pan Tomasz 

Skibiński powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia br. pozytywnie  

i jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i poprosił  

o zgłaszanie kandydatów na członków Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. Przypomniał, że w skład Rady wchodzi trzech 

przedstawicieli Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Radny Pan Tomasz Skibiński zgłosił kandydatury trzech Radnych: Pana Dariusza Barczaka, 

Pana Ryszarda Stępkowskiego oraz Pana Andrzeja Łozickiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał Radnego Pana Dariusza 

Barczaka, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku.  

Radny Pan Dariusz Barczak wyraził zgodę na kandydowanie na członka Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał Radnego Pana Ryszarda 

Stępkowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka  Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

Radny Pan Ryszard Stępkowski wyraził zgodę na kandydowanie na członka Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał Radnego Pana Andrzeja 

Łozickiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na członka Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

Radny Pan Andrzej Łozicki wyraził zgodę na kandydowanie na członka Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał, czy są inne 

kandydatury. Wobec braku innych kandydatur zamknął listę kandydatów i poddał pod 

głosowanie jej zamknięcie. 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

postanowiła jednogłośnie zamknąć listę kandydatów. Następnie, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad wyborem kandydatów i wyjaśnił sposób głosowania. 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA NAD WYBOREM KANDYDATURY RADNEGO PANA 

DARIUSZA BARCZAKA: 

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA NAD WYBOREM KANDYDATURY RADNEGO PANA 

RYSZARDA STĘPKOWSKIEGO: 

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA NAD WYBOREM KANDYDATURY RADNEGO PANA 

ANDRZEJA ŁOZICKIEGO: 

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że wszyscy 

kandydaci zostali poparci przez Radę Powiatu jednogłośnie. Spytał, czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania głosu, w związku  

z powyższym zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym  

w Raciążku, gdzie na członków wybrano Pana Dariusza Barczaka, Pana Ryszarda 

Stępkowskiego oraz Pana Andrzeja Łozickiego. 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada podjęła 

uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/34/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 r.  

w sprawie powołania Rady Społecznej Przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo- 

Opiekuńczym w Raciążku. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXII/230/2021 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 31 MARCA 2021 ROKU  

W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO PROGRAMU DZIAŁAŃ 

PROFILAKTYCZNYCH MAJĄCYCH NA CELU UDZIELENIE 

SPECJALISTYCZNEJ POMOCY, ZWŁASZCZA W ZAKRESIE PROMOWANIA I 

WDRAŻANIA PRAWIDŁOWYCH METOD WYCHOWAWCZYCH  

W STOSUNKU DO DZIECI W RODZINACH ZAGROŻONYCH PRZEMOCĄ  

W RODZINIE NA LATA 2021-2028 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 8 –  podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 

działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza  

w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku  

do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021-2028 i poprosił Panią 

Starostę o zabranie głosu i omówienie projektu uchwały. 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że wraz z materiałami sesyjnymi 

Państwo Radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały, który zawierał pomyłkę pisarską 

polegającą na wpisaniu w tytule wyrazu „domową” zamiast wyrazu „w rodzinie”. Projekt 

uchwały o prawidłowym tytule został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, 

Sportu, Kultury i Spraw Społecznych w dniu 27 sierpnia br. Dodała, że w związku z wejściem 

w życie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej, określenie przedmiotu ustawy 

otrzymuje brzmienie „o przeciwdziałaniu przemocy domowej”. Powyższa terminologia 

zobowiązuje do zmiany uchwały Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z 31 

marca 2021 roku. Wobec powyższego Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie projektu uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Sportu, Kultury  

i Spraw Społecznych Radnego Pana Tomasza Skibińskiego o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Pan Tomasz 

Skibiński powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia br. pozytywnie  

i jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/230/2021 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej 

pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych 

w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021 – 2028. 
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PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada podjęła 

uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr IV/35/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających  

na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą 

w rodzinie na lata 2021 – 2028. 

 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXII/287/2017 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 31 MARCA 2017 R. W SPRAWIE 

OKREŚLENIA PRZYSTANKÓW KOMUNIKACYJNYCH NA TERENIE 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO, USYTUOWANYCH PRZY DROGACH 

POWIATOWYCH ORAZ OKREŚLENIA WARUNKÓW I ZASAD KORZYSTANIA 

Z TYCH PRZYSTANKÓW 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 9 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach 

powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Następnie 

poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że realizując wnioski Kujawsko- 

Pomorskiego Transportu Samochodowego we Włocławku w sprawie zlokalizowania nowych 

punktów przystankowych w ciągu dróg powiatowych, które ułatwią mieszkańcom Powiatu 

Aleksandrowskiego korzystanie z tego transportu, przedkłada projekt uchwały, którego celem 

jest zwiększenie ilości punktów przystankowych łącznie o 6 przystanków w następujących 

miejscowościach: Opalanka, Ośno i Sędzin. Wobec powyższego Pani Starosta wniosła  

do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie projektu uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Pana Sławomira Michalaka o wystąpienie i przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu 30 sierpnia br. pozytywnie  

i jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 
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dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/287/2017 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 roku w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, usytuowanych przy 

drogach powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada podjęła 

uchwałę jednogłośnie. 

Uchwała Nr IV/36/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 r. 

zmieniająca uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2017 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia warunków 

 i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA WNIOSKU PANA  A. S. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana A.S. i poprosił 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radnego Pana Dariusza Barczaka  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały Rady Powiatu oraz przedstawienie stanowiska 

Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Dariusz Barczak powiedział,  

że do Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynął wniosek Pana A.S. dotyczący dokonania 

korekty wpisu własności w rejestrze ewidencji gruntów i budynków prowadzony przez Starostę 

Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał wniosek do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego, celem rozpatrzenia i przygotowania 

stosownego projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

na posiedzeniu w dniu 3 lipca 2024 roku zapoznała się z treścią wniosku, zbadała sprawę  

i ustaliła, iż prowadzenie powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, będącego 

zadaniem z zakresu administracji rządowej na podstawie art.7 ustawy z dnia 17 maja 1989 r. 

prawo geodezyjne i kartograficzne jest zadaniem Starosty. Ewidencja jest tylko zbiorem 

informacji, nie rozstrzyga sporów o prawa do gruntów, ani nie nadaje tych praw, a rejestr 

ewidencji gruntów jest wyłącznie odzwierciedleniem danych wynikających z przedłożonych 

organowi dokumentów, stąd też ma charakter deklaratoryjny, a nie konstytutywny. Dodał,  

że wobec powyższego Starosta może dokonać aktualizacji rejestru ewidencji gruntów  

i budynków jedynie na podstawie zawiadomienia z wydziału ksiąg wieczystych lub 

postanowienia sądu. Zgodnie z art. 223 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. kodeks 

postępowania administracyjnego organy państwowe, organy samorządu terytorialnego i inne 

organy samorządowe oraz organy organizacji społecznych rozpatrują oraz załatwiają skargi  

i wnioski w ramach swojej właściwości. Poinformował, że Komisja ustaliła, iż sprawy 

związane z uporządkowaniem wpisów w księgach wieczystych, dotyczące prawa własności jak 

również stanu posiadania rozpatruje sąd na drodze postępowania cywilnego. W związku  
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z powyższym na podstawie art. 242 § 1 kodeksu postępowania administracyjnego wniosek nie 

podlega rozpoznaniu z uwagi na fakt, iż Rada Powiatu Aleksandrowskiego nie jest właściwa 

do jego rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku pana  A. S. 

  

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr IV/37/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 r.  

w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana A. S. 

 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA PETYCJI 

MIESZKAŃCÓW GMINY ALEKSANDRÓW KUJAWSKI I MIASTA 

CIECHOCINKA WEDŁUG WŁAŚCIWOŚCI 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji mieszkańców Gminy 

Aleksandrów Kujawski i Miasta Ciechocinka według właściwości i poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana Dariusza Barczaka o wystąpienie i omówienie 

projektu uchwały Rady Powiatu oraz przedstawienie stanowiska Komisji w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Dariusz Barczak poinformował, 

że w dniu 12 sierpnia 2024 r. do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęła 

petycja mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta Ciechocinka w sprawie 

udzielenia pomocy w natychmiastowym wstrzymaniu postępowania i wycofania wniosku  

na realizację inwestycji polegającej na rozbudowie miejskiej oczyszczalni ścieków  

w Ciechocinku o instalację biologicznego przetwarzania odpadów w procesie beztlenowym 

(biogazowni) i tlenowym (kompostownia) na działkach o numerach ewidencyjnych 10/7, 13/5, 

13/6, 15/2, 15/3, 15/4, 15/5, 15/6 i 15/7 zlokalizowanych przy ul. Sportowej w obrębie miasta 

Ciechocinka. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji celem jej rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu  

w przedmiotowej kwestii. Komisja na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia 2024 r. zapoznała się  

z treścią petycji i ustaliła, że zgodnie z art.7 ust.1 pkt. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym, zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty należy do zadań 

własnych gminy, w szczególności zadania własne obejmują sprawy związane m.in.  

z wodociągami i zaopatrzeniem w wodę, kanalizacją oraz usuwaniem i oczyszczaniem ścieków 

komunalnych. Dodał, że zgodnie z art. 6 ust.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, jeżeli 

adresat petycji nie jest właściwy do jej rozpatrzenia przesyła ją niezwłocznie nie później jednak 

niż w terminie 30 dni od dnia jej złożenia do podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji. 
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Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, iż petycję 

mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta Ciechocinka należy przekazać zgodnie 

z właściwością Burmistrzowi Miasta Ciechocinka i takie rozstrzygnięcie zarekomendowała 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania petycji mieszkańców 

Gminy Aleksandrów Kujawski  i Miasta Ciechocinka według właściwości. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada podjęła 

uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr IV/38/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 r. 

 w sprawie przekazania petycji mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta 

Ciechocinka według właściwości. 

 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA PETYCJI PANI W. K.  

       I PANA T. K. WEDŁUG WŁAŚCIWOŚCI 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji Pani W. K. i Pana T. K. według 

właściwości i poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana Dariusza 

Barczaka o wystąpienie i omówienie projektu uchwały Rady Powiatu oraz przedstawienie 

stanowiska Komisji w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Dariusz Barczak powiedział,  

że w dniu 13 sierpnia 2024 r. do Przewodniczącego Rady Powiatu wpłynęła petycja Pani W. K.  

i Pana T. K. w sprawie udzielenia pomocy we wstrzymaniu postępowania i wycofaniu wniosku 

na realizację inwestycji polegającej na rozbudowie miejskiej oczyszczalni ścieków  

w Ciechocinku o instalację biogazowni i kompostowni przy ul. Sportowej. Przewodniczący 

Rady Powiatu przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia  

i przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej kwestii. Komisja  

na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia 2024 r. zapoznała się z treścią petycji i ustaliła, że zgodnie  

z art.7 ust.1 pkt. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, zaspokajanie 

zbiorowych potrzeb wspólnoty należy do zadań własnych gminy, w szczególności zadania 

własne obejmują sprawy związane m.in. z wodociągami i zaopatrzeniem w wodę, kanalizacją 

oraz usuwaniem i oczyszczaniem ścieków komunalnych. Dodał, że zgodnie z art. 6 ust.1 ustawy 

z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, jeżeli adresat petycji nie jest właściwy do jej rozpatrzenia 

przesyła ją niezwłocznie nie później jednak niż w terminie 30 dni od dnia jej złożenia  

do podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji zawiadamiając o tym równocześnie podmiot 

wnoszący petycję. Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała,  

iż petycję mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta Ciechocinka należy przekazać 
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zgodnie z właściwością Burmistrzowi Miasta Ciechocinka i takie rozstrzygnięcie 

zarekomendowała Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania petycji Pani W. K.  

i Pana T. K. według właściwości. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada podjęła 

uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr IV/39/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 r. 

w sprawie przekazania petycji Pani W.K. i Pana T.K. według właściwości. 

 

 

13. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI DOMU POMOCY 

SPOŁECZNEJ W ZAKRZEWIE ZA 2023 ROK 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 13 –  rozpatrzenie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie 

za 2023 rok i poinformował, że uchwała Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia 

planu pracy Rady stanowi, iż w III kwartale 2024 roku Rada rozpatruje m.in. sprawozdanie  

z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie za 2023 rok. Sprawozdanie opracował 

 i przedstawił Radzie Dyrektor Domu Pomocy Społecznej. Dodał, że Państwo Radni 

przedmiotowe sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Pana Tomasza 

Skibińskiego o wystąpienie i przedstawienie stanowiska Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Spraw Społecznych Pan Tomasz 

Skibiński powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia br. zapoznała się  

ze sprawozdaniem z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął 

dyskusję. Stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie z działalności Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie za 2023 rok. 

 

 

14. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU DRÓG       

POWIATOWYCH W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM ZA ROK 2023 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 14 – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2023 i poinformował, że uchwała Rady Powiatu 
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Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia planu pracy Rady stanowi, że w III kwartale 2024 roku 

Rada rozpatruje m.in. sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2023. Sprawozdanie opracował i przedstawił Radzie 

Dyrektor jednostki. Dodał, że Państwo Radni przedmiotowe sprawozdanie otrzymali wraz  

z materiałami sesyjnymi. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Pana Sławomira Michalaka o wystąpienie i przedstawienie 

stanowiska Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym zapoznała się  

ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim za 

rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał, kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska podziękowała Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych 

w Aleksandrowie Kujawskim Panu Marcinowi Strychowi za wzorową i owocną współpracę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w dyskusji. Wobec wyczerpania tematu oraz braku chętnych do dalszej 

dyskusji zamknął dyskusję. Stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła sprawozdanie  

z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę  w obradach.  

 

Przerwa od godziny 1300 do godziny 1309. 

 
 

15.   PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XLVI/423/2023 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2023 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2024 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i przystąpił  

do procedowania punktu 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zarówno po stronie 

wydatkowej jak i dochodowej budżet ulegnie zmianie w następujący sposób: po stronie 

dochodowej zwiększenie o kwotę 979.115,70 zł, na które składa się zwiększenie o kwotę 

19.307 zł dochodów uzyskanych z tytułu sprzedanych garaży, będących własnością Powiatu; 

zmniejszenie o kwotę 595.000,00 zł w związku z przesunięciem realizacji zadania  

pn. „Cyberbezpieczny Samorząd” (program będzie realizowany w latach 2024-2025); decyzją 

Wojewody, Powiat Aleksandrowski otrzymał środki w kwocie 1.002.811,00 zł  

z przeznaczeniem na dodatki dla pracowników dwóch Domów Pomocy Społecznej, 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie oraz Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim; zmniejszenie o kwotę 48.071,00 zł w związku  

ze zmianą harmonogramu realizacji projektu pn. „Rodzina w Centrum”- etap I (zadanie 

realizowane będzie w latach 2024-2026). Starosta poinformowała, że pozostałych zmian 
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dochodów dokonano na podstawie decyzji Wojewody oraz analizy sprawozdań z wykonania 

planu dochodów dostosowując w ten sposób plany jednostek organizacyjnych.  

Po uwzględnieniu w/w zmian dochody budżetu wyniosą kwotę 105.185.694,37 zł. Po stronie 

wydatkowej ogółem zwiększenie o kwotę. 1.279.115,70 zł. Starosta poinformowała,  

że za realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap 2” została przesunięta na rok 2025, w związku z powyższym środki 

finansowe na realizację w/w zadania zostają przesunięte na rok kolejny. Dokonano również 

zmniejszenia wkładów własnych gmin, które miały partycypować w kosztach realizacji 

przedmiotowego zadania. Zwiększenie o kwotę 1.000.000,00 zł, celem wniesienia dopłaty  

dla Powiatowego Szpitala Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. Zwiększenie o kwotę 

10.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu operacyjnego dla Straży 

Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim. Starosta poinformowała, że droga powiatowa 

Ciechocinek-Dąbrówka wskoczyła na listę podstawową spraw do realizacji w 2025 roku. 

Dodała, że  Powiat Aleksandrowski zwrócił się do Gminy Raciążek o partycypację w kosztach 

realizacji tego projektu. Wkład własny Powiatu przy 60% dofinansowaniu Województwa 

wyniesie kwotę 2.336.361,37 zł. Po dokonaniu wszystkich zmian wydatki budżetu wyniosą 

108.621.852,37 zł, deficyt natomiast wyniesie kwotę 3.436.158,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście  

za omówienie projektu uchwały i poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo-Budżetowej 

Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawianie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał, kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr IV/40/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

 

16.    PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XLVI/424/2023 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2023 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2024-2029 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 16 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024-2029 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z przedstawieniem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na bieżący rok, koniecznym jest dokonanie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 -2029, 

dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta 

wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Finansowo-Budżetowej Pana Macieja Włocha o wystąpienie i przedstawianie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział,  

że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Spytał, kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 

 

PRZEBIEG GŁOSOWANIA:  

ZA: Dariusz Barczak, Renata Golec, Marek Kuszyński, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Maja Masłowska, Sławomir Michalak, Józef Nowakowski, Tomasz Skibiński, Ryszard 

Stępkowski, Arkadiusz Świątkowski, Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, 

Agata Żmirska-Zbroniec. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMAŁO SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada podjęła 

uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr IV/41/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 

 

 

17. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17 – oświadczenia i informacje oraz poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Dariusza Barczaka o zabranie głosu i przedstawienie sprawozdania  

z prac Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Dariusz Barczak powiedział,  

że w okresie między III a IV sesją Rady Powiatu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła 
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dwa posiedzenia w dniach 3 lipca i 27 sierpnia br. Na posiedzeniu w dniu 3 lipca br. Komisja 

rozpatrywała wniosek pana A. S. o dokonanie korekty wpisu własności w rejestrze ewidencji 

gruntów i budynków. Na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia br. Komisja rozpatrywała dwie petycje  

o wstrzymanie postępowania i wycofanie wniosku na realizację inwestycji polegającej  

na rozbudowie miejskiej oczyszczalni ścieków w Ciechocinku o instalację biogazowni  

i kompostowni przy ul. Sportowej. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęła łącznie trzy 

uchwały w przedmiotowych sprawach oraz przygotowała trzy projekty uchwał Rady Powiatu. 

Wszystkie omawiane przez Komisję sprawy rozstrzygnięte zostały na dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w tym punkcie i złożyć oświadczenie lub informację.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że dzięki przychylności mieszkańców  

ma przyjemność współpracować ze Starostwem Powiatowym już 18 rok. Przez ten czas 

wielokrotnie podkreślała, że dzięki olbrzymiej pracy i zaangażowaniu pracowników, 

dyrektorów oraz kierowników służb możliwe jest odnoszenie wspólnych sukcesów. 

Poinformowała, że geodeta powiatowy Pan Jacek Żbikowski otrzymał zaszczytne wyróżnienie 

jakim jest Odznaka honorowa Ministra Rozwoju i Technologii „Za Zasługi dla Geodezji  

i Kartografii”. Pogratulowała Pani Staroście oddanego i twórczego pracownika, a Panu Jackowi 

Żbikowskiemu  zdobycia ważnego osiągnięcia. Dodała, że gratulacje i uznania płynące  

z tak wysokiego szczebla są wyjątkowo miłe. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Nikt więcej nie zgłosił chęci zabrania głosu, w związku  

z powyższym przeszedł do procedowania kolejnego punktu. 

 

 

18.  ZAMKNIĘCIE OBRAD IV SESJI RADY POWIATU 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Państwu Radnym 

oraz gościom za udział w obradach i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął obrady  

IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Zamknięcie obrad IV sesji nastąpiło o godzinie 1323. 

 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu IV sesji Rady Powiatu z dnia 23 sierpnia 2024 roku. 

2. Porządek obrad IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

3. Potwierdzenie odbioru materiałów na IV sesję Rady Powiatu. 

4. Email z dnia 23 sierpnia 2024 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia o zwołaniu IV 

sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego. 

5. Email z dnia 23.08.2024 roku skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego  

w sprawie sprostowania błędnie przesłanej informacji o terminie sesji. 

6. Email z dnia 23 sierpnia 2024 roku w sprawie zwołania IV sesji Rady Powiatu skierowany 

do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji i straży. 

7. Email z dnia 23 sierpnia 2024 roku w sprawie zwołania IV sesji Rady Powiatu skierowany 

do Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 

8. Email z dnia 23 sierpnia 2024 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 
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Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania IV sesji Rady Powiatu.  

9. Email z dnia 23 sierpnia 2024 roku skierowany do Redaktora Naczelnego Gazety 

Aleksandrowskiej w sprawie zwołania IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

10. Email do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie rozszerzenia porządku obrad  

o dwa projekty uchwał. 

11. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 23 sierpnia 2024 roku o wprowadzenie do porządku obrad 

IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego projektów uchwał. 

12. Lista obecności Radnych na IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

13. Lista obecności Gości na IV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

14. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres miedzy III a IV sesją Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

15. Pismo Nadzoru Wodnego w Inowrocławiu z dnia 26 czerwca 2024 roku w sprawie 

przekazania sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Inowrocławiu na obszarach Powiatu Inowrocławskiego, Mogileńskiego, Słupeckiego, 

Konińskiego, Kolskiego, Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Włocławskiego za rok 

2023 z dnia 24 czerwca 2024 roku. 

16. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego w Inowrocławiu z działań podejmowanych na terenie 

Nadzoru Wodnego w Inowrocławiu na obszarach Powiatu Inowrocławskiego, 

Mogileńskiego, Słupeckiego, Konińskiego, Kolskiego, Radziejowskiego, 

Aleksandrowskiego, Włocławskiego za rok 2023 z dnia 24 czerwca 2024 roku. 

17. Pismo z Nadzoru Wodnego we Włocławku z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie 

przekazania sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

we Włocławku na obszarach powiatów Włocławskiego, Miasta Włocławek, 

Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Lipnowskiego, Płockiego, Miasta Płock, 

Konińskiego za rok 2023 z czerwca 2024 roku. 

18. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego we Włocławku z działań podejmowanych na terenie 

Nadzoru Wodnego we Włocławku na obszarach powiatów Włocławskiego, Miasta 

Włocławek, Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Lipnowskiego, Płockiego, Miasta 

Płock, Konińskiego za rok 2023 z czerwca 2024 roku. 

19. Pismo z Nadzoru Wodnego w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 lipca 2024 roku  

w sprawie przekazania sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach Powiatów Aleksandrowskiego, 

Inowrocławskiego, Toruńskiego, Miasta Torunia, Lipnowskiego, Włocławskiego i Miasta 

Włocławka za rok 2023 z dnia 28 czerwca 2024 roku. 

20. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego w Aleksandrowie Kujawskim z działań podejmowanych 

na terenie Nadzoru Wodnego w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach Powiatów 

Aleksandrowskiego, Inowrocławskiego, Toruńskiego, Miasta Torunia, Lipnowskiego, 

Włocławskiego i Miasta Włocławka za rok 2023 z dnia 28 czerwca 2024 roku. 

21. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

22. Głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na Członków Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

23. Głosowanie nad wyborem członków Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

24. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Leczniczo- Opiekuńczym w Raciążku. 

25. Uchwała Nr IV/34/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku  

w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Leczniczo-Opiekuńczym w Raciążku. 

26. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 
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specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych 

metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą  

w rodzinie na lata 2021-2028. 

27. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej 

uchwałę Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku 

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu 

udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych 

przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. 

28. Uchwała Nr IV/35/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku  

zmieniająca uchwałę Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających 

na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych 

przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. 

29. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniający uchwałę  

Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, 

usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków.    

30. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającym uchwałę  

Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego, 

usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków.    

31. Uchwała Nr IV/36/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XXII/287/2017 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2017 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego, usytuowanych przy drogach powiatowych oraz określenia warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków. 

32. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana 

A. S. 

33. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

rozpatrzenia wniosku Pana A. S. 

34. Uchwała Nr IV/37/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku  

w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana A. S. 

35. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przekazania petycji 

mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta Ciechocinka według właściwości. 

36. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania petycji 

mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta Ciechocinka według właściwości. 

37. Uchwała Nr IV/38/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku  

w sprawie przekazania petycji mieszkańców Gminy Aleksandrów Kujawski i Miasta 

Ciechocinka według właściwości. 

38. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przekazania petycji Pani  

W. K. i Pana T. K. według właściwości. 

39. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie 

przekazania petycji Pani W. K. i Pana T. K. według właściwości. 

40. Uchwała Nr IV/39/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku  

w sprawie przekazania petycji Pani W. K. i Pana T. K. według właściwości. 

41. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 
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42. Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

43. Uchwała Nr IV/40/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2024. 

44. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego  

na lata 2024-2029. 

45. Głosowanie nad projektem uchwały Rady zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 

46. Uchwała Nr IV/41/2024 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 sierpnia 2024 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024-2029. 

47. Sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie za 2023 rok. 

48. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

za rok 2023.  

 

 

Protokolant: 

Anna Chmielewska ........................................... 

 

Protokół IV sesji sporządzająca podpisała dnia 17 września 2024 roku. 

 

 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

      Arkadiusz Świątkowski 

 


